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Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem 

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie inwestycji „widn10". 
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Od kilku dobrych dni' teren przy skrzyżowaniu Poligbnowej i Korpusu Ochrony Pogranicza 

jest ogrodzony tymczasowym aluminiowym płotem. Za płotem widać koparkę i jakieś sprzęty. 
Będąc na spacerze w pobliżu próbowałem znaleźć tablicę informacyjną, z której można by 

dowiedzieć się jaka to inwestycja jest realizowana. Niestety z żadnej dostępnej od strony ulic nie 
dopatrzyłem się takiej tablicy. Być może została przykryta banerami radnej Jadwigi Mach lub 

radnego Marcina Bubicza, bo ich banery dolegają do płotu i stoją w miejscu niedozwolonym. ZDiM 

dokładnie określił miejsca na reklamę w pasie drogowym i na pewno nie jest to to miejsce. Swoją 
drogą zauważyłem, i,e pracownicy odpowiedzialni za kontrole pasa drogowego bardzo opieszale 
reagu_ją na nieprawidłowości, może dlatego, że zwykle to radni Klubu Krzysztofa Żuka łamią te 
przepisy. 

Okoliczni mieszkańcy pytają mnie również co to za inwestycja jest realizowana, a ja nie 

umiem im odpowiedzieć. 
Może Pan Prezydent zdoła mi wyjaśnić dlaczego nie ma informacji tam gdzie powinna być? 
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